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Generalforsamling 2025 – Skoleskibet Kvickly Ry 
Sted: Bibliotekets Læsesal i Ry 

Tid: 19-21 

1 Valg af dirigent 
 Bestyrelsen forslår: CharloƩe 
 Er generalforsamlingen indkaldt reƫdig? Ja 

2 Valg af stemmetællere 
 MeƩe D. valgt 

3 Formanden aflægger beretning 
 Årsberetning 2024 vedhæŌet 
 Båden kommer i vandet: 23/4 kl. 10 fra Boes 
 Arbejde inden isætning, skruer skal monteres: 22/4 kl. 16.30  
 Rune kender nogle der kan svejse aluminium 
 Mikkel og Knud tager en tjekke dag omkring udstyr i depotet, de aŌaler selv en dato 

4 Kassereren fremlægger regnskab 
 Regnskab for 2024 og budget for 2025 vedhæŌet 

o Uddybning fra kasser: 
 Motor modellen er udgået fra producenten, derfor er det brugte man har 

købt 
 Der mangler en betaling for Aarhus Erhvervsakadami, Henry og Knud tjekker 

op (8t á 250kr) 
 BankskiŌet har båret frugt og har nu fået reduceret udgiŌen Ɵl banken 
 Webhotel og vinterplads for 2024 er betalt i 2025 

 Kan regnskabet godkendes? 
o Revisorer: 

 Godkendt uden kommentarer  
o Generalforsamling: 

 Godkendt uden kommentarer 

5 Behandling af indkomne forslag 
 Indkøb af grej 

o Fx mikroskop 
 Skibet har jubilæum i år, skal det fejres? 

o Bestyrelsen arbejder videre med ideen 
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6 Fremlæggelse af Budget og årligt konƟngent 
 KonƟngentpris: 
 Penge fra Skanderborg Kommune 

o DriŌsƟlskud fra Skanderborg Kommune for 2025 er på vej 
 Førstehjælpskursus: 

o Der afsæƩes 2 x kurser (forventet 1400kr) 
 Der kommer opkrævninger for webkalender 5-600kr for 2025 
 Budget for 2025, godkendes med ovenstående ønsker Ɵl budget  

7 Valg af bestyrelse og bestyrelsessuppleanter 
Post/Rolle Navn Periode På valg 

hvornår 
GenopsƟller 

Formand Knud Markvard 2 år 2025 ja 
Næsƞormand Flemming Metz 2 år 2026 

 

Sekretær Sabrina 
Baumgardt 

2 år 2026 
 

Udpeget af Skanderborg 
Kommune, Natur & 
Miljøafdeling 

- - - - 

Udpeget af Skanderborg 
Kommune, Skolevæsen 

MeƩe Dunser ikke på 
valg 

  

Udpeget af Skanderborg  
Museum, Skoletjenesten 

CharloƩe Paulsen ikke på 
valg 

  

Bestyrelsesmedlem Rune Bak 1 år 2025 ja 
Bestyrelsesmedlem       

 

1. Suppleant   
   

Kasserer udpeget af 
Bestyrelsen 

Henry Thomsen  -  - - 

 

 Knud Markvard genopsƟller (valgt igen) 
 Rune Bak genopsƟller (valgt igen) 
 Dan Hansen sƟller op Ɵl bestyrelsen (Indvalgt - Valgt) 
 ChrisƟan Carstensen (sƟller op - Valgt) 

8 Valg af revisorer 
Post/Rolle Navn Periode På valg hvornår GenopsƟller 
Revisorer Gunner Dalgaard 1 år 2025 Ja 
Revisorer Lone Nielsen 1 år 2025 Ja 

 

 Gunner og Lone genvalgt 





Indkaldelse til ordinær generalforsamling for Skoleskibet Kvickly Rys venner 

Onsdag, d. 26. marts, 2025 i Bibliotekets læsesal, kl. 19 

Dagsorden ifølge vedtægterne. 

Forslag indsendes til knudmarkvard@gmail.com i god tid inden mødet. 

Kontingent indbetales på reg. 5440 konto 0246096 

200 kr  (100 kr for pensionister/ledige)    

           

Formandens beretning  

 

D. 23. april hentede jeg efter aftale den bedagede Ferguson 135 på Svejstrup Østergård og 

kørte til Boes, hvor Skoleskibet blev bugseret ud, så det i god ro og orden kunne køres til Ry 

Havn og sejles til sin lille havn i ved Sdr. Ege, som heldigvis var kommet helskindet 

igennem vinterens storme og højvande, der havde været hårde ved badebroerne. 

Forud var gået at Henry havde anskaffet en ny, brugt motet til afløsning af den bagbords 

motor, som havde en utæthed og var begyndt at komme med ildevarslende lyde. 

På årets første tur blev den ene skrue uheldigvis beskadiget ved en privat tur til Ry Havn 

med min familie.  

Næste tur var en skipperinstruktionstur med vores nye fagskipper, Mikkel, som var blevet 

ansat efter forudgående ansættelsessamtale i foråret. Han fik sin sag for, da en drilsk 

sidevind gjorde, at han måtte bruge adskillige forsøg på at få skibet i havn.  

Forsommeren blev en lovligt stille periode, så Mikkel fik ikke mange ture at gøre med, men 

nok til at få en god rutine med både skibet på vand og undervisning på land. Hvor 

mikroskoperne igen kom i brug. 

Eftersommeren bød til gengæld på mere end fuldt program for Mikkel, så nogle gange har 

klasser måtte ’nøjes’ med Flemming og/eller mig. Men alt i alt har det været en fin sæson 

for Skoleskibet med mange tilfredse lærere og elever. 

Også samarbejdet med Fællesskabets Hus kørte fint i år med gennemførelse af alle otte 

planlagte sejladser.  

Det er meget tilfredsstillende, at vi er et godt aktiv for både børn og ældre. 

Derudover har Skoleskibet to gange været brugt til overnatning. Selv sejlede jeg en 

sommeraften over på den anden side af Knudsø og overnattede under en presenning i 

selskab  med to ænder og tre myg. 

Mens Rune overnattede sammen med sin søn, som glemte at binde ankeret fast. Men det 

lykkedes ham at dykke ned efter det. 

Til gengæld gik der et anker tabt, da vi havde lejet skibet ud til Erhversakademiet i Viby, 
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hvor en sejlerfaren lærer lavede undersøgelser på Knudsø sammen med sine elever. 

Men skidt med det, når nu der kom en god indtægt ud af deres brug af skibet. 

Årets sidste tur stod Rune for, da en biolog gerne ville lave undersøgelser på Julsø. Så med 

dispensation fra vores vedtægter fik Skoleskibet lov til at komme på udflugt helt til Laven, 

hvor det kunne lades op. 

Men da skibet kom tilbage til sin havn, manglede den ene skrue! 

Så der er forskellige ting, vi skal have ordnet, inden skibet skal ud at sejle igen. 

Men alt i alt har det været en god sæson med en bred vifte af aktiviteter og gode indsatser af 

de folk, der er aktive omkring skibet, både til vands og til lands. 

Vi er for tiden tre aktive skippere, og dertil kommer der en mere til foråret. 

Det er almindeligvis tilstrækkeligt, men vi kan godt være flere. 

Formand Knud Markvard 

 

 


